
"Esperem que la manifestaci� d'aquest any sigui f inalment la

def initiva"

Samarretes blanques i punts grocs van emplenar el passeig dels Pa�sos

Catalans sota una intensa calor que nom�s la festivitat i la ilálusi� d'un any

m�s van fer aguantar els manifestants que es van concentrar a Salt

Assistents a la manifestaci� de Salt

RAQUEL GIRONéS | ALR

Esperem que aquesta sigui la manifestaci� def initiva", es repetia

entre els manifestants que es van concentrar ahir a la tarda al

passeig dels Pa�sos Catalans de Salt. L'esperan�a hi �s, la

convicci� no tant. Despr�s de cinc multitudin�ries manifestacions, la gent, m�s prudent que en altres ocasions,

veu que el cam� �s llarg. "Hem de tenir paci�ncia que tot arribar�", demanava la Mireia Mitj� de Bordils, mentre

l'Adri� Sureda es mostrava predisposat a sor tir al carrer un any m�s si calgu�s. "Com si cada any ho hem de fer",

afegia el de Vilablareix.

Un any m�s, fam�lies i amics van prendre's la Diada com un dia festiu per sor tir al carrer i reivindicar un desig.

"Hem vingut a passar tot el dia aqu� a Salt amb la fam�lia per celebrar la diada i per reclamar la independ�ncia",

explicava en Jordi Roqu�, de Manlleu.

Les samarretes blanques i els punts grocs a poc a poc van comen�ar a emplenar el passeig dels Pa�sos

Catalans de Salt a les quatre de la tarda. Els assistents esperaven l'arribada del batec, combatent la intensa

calor que va fer ahir a la tarda, i que ja acostuma a ser habitual cada onze de setembre, amb la m�sica i la festa

que por taven les diferents colles geganteres gironines distribu�des en els sis trams de Salt.

El punt groc, la car tolina encarregada d'escenif icar el batec, tamb� va ser un gran aliat per refugiar-se de la calor

sota la seva ombra f ins que va arribar el moment indicat per al�ar-lo amunt, endavant, a l'esquerra, a la dreta o

com a la gent millor li an�s, tot seguint el ritme de la m�sica i bategant tot Salt unit.

Crits d'"independ�ncia" i "Catalunya lliure" acompanyaven els batecs que s'anaven produint als cinc punts de la

diada d'enguany. Finalment, un �nic batec va unir Lleida, Berga, Tarragona, Barcelona i Salt. "Des de dins s'ha vist

molt unit, ara caldr� veure-ho a la televisi� com ha quedat i com ens ha vist el m�n", comentava un grup de

joves.

Una diada que, a falta de m�s informaci� sobre els actes, segons van manifestar molts dels assistents, va



sorprendre tothom pel volum de gent. "Hem ompler t 400 metres m�s del tram que estava previst", va anunciar

l'humorista Quim Masferrer, l'encarregat de fer moure els manifestants de Salt.

"No donava quatre duros per l'acte perqu� em pensava que quedaria molt pobre, per� veig que ha vingut molta

gent", comentava la Mireia Pe�a de Bordils. La deslocalitzaci� de l'acte de la diada en cinc punts preocupava a

alguns, per� l'efecte va ser tot el contrari perqu� molts van poder assistir-hi en tenir-ho m�s a prop. "Ha estat un

acte molt par ticipatiu, acostar la Diada a tots els territoris i no concentrar-ho tot a Barcelona ha estat una bona

idea", comentava la Lourdes Boya de Celr�. Altres, per�, van trobar a faltar una idea m�s original despr�s de la

cadena humana, de la V o de les quatre barres de la Meridiana. Per� "el m�s impor tant no �s ni on ni com es fa,

sin� continuar sor tint al carrer", reivindicava l'Eduard Codina.
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